

Recommendations for embroidering Pansies with 3D elements

Рекомендации по вышивке Анютиных глазок с элементами 3Д

To get a beautiful embroidery, fabric should be well stabilized and fixed in the hoop.

Для получения хорошего результата ткань должна быть хорошо стабилизирована и зафиксирована в пяльцах.

1. Embroider individual petals on organza (File IB264-3). Use the lower thread of the same color as the upper thread. To get a good result, it is desirable to put a water-soluble stabilizer in the hoop with organza.

Вышейте отдельные лепестки на органзе (Файл IB264-3). Используйте нижнюю нить такого же цвета как и верхнюю. Для получения лучшего результата, можно использовать водорастворимый стабилизатор вместе с органзой.

2. Cut petals close to the contour line. Wash water soluble stabilizer.

Вырезать лепестки близко к линии контура. Вымыть водорастворимый стабилизатор.





3. Embroider the 17 colors of the IB264-1A files on the product or on the fabric

Вышить 17 цветов файла IB264-1A на изделии или ткани



4. Put the petals embroidered on the organza in the center of flowers. And embroider stamens of flowers

Положить лепестки, вышитые на органзе, в центр вышитого цветка, и придерживая вышить серединки цветов.



The stamens of flowers in this design you need embroider one color of thread. Different colors stamens of flowers are made for the embroidery machine to make a stops. And you could check the correctness of the arrangement of the petals before embroidering the last color.

Серединки цветов в дизайне нужно вышивать одним цветом нити. Разные цвета серединки сделаны для того чтобы вышивальная машина сделала остановку и вы могли проверить правильность расположения лепестков на цветке до вышивки последнего цвета.